

Orders of the Day

Wednesday, 29th May, 1985

No. 1.

28th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Nurgitz, seconded by the Honourable Senator Murray, for the second reading of the Bill S-4, intituled: "An Act to extend the term of Canadian Patent No. 855,255".—*(Honourable Senator Langlois).*

No. 2.

28th May—Second reading of the Bill C-52, intituled: "An Act to amend the Unemployment Insurance Act, 1971".—*(Honourable Senator Doody).*

No. 3.

28th May—Consideration of the Second Report of the Standing Committee on Standing Rules and Orders, presented in the Senate on 28th May, 1985.—*(Honourable Senator Molgat).*

No. 4.

24th January—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Bosa calling the attention of the Senate to the ill effects of smoking to smokers and non-smokers alike.—*(Honourable Senator Petten).*

No. 5.

5th December—Resuming the debate on the inquiry of the Honourable Senator Riel, P.C., calling the attention of the Senate to his tenure as Speaker of the Senate, his experiences and his recommendations to the Senate.—*(Honourable Senator Riel, P.C.).*

No. 6.

14th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Davey, seconded by the Honourable Senator Frith:

That the Senate authorize arrangements for radio and television broadcasting of its proceedings and those of its committees.—*(Honourable Senator Phillips).*

No. 7.

8th May—Resuming the debate on the motion of the Honourable Senator Bonnell, seconded by the Honourable Senator Cottreau:

That the Standing Senate Committee on Social Affairs, Science and Technology be authorized to study and report

Ordre du jour

Le mercredi 29 mai 1985

N° 1.

28 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Nurgitz, appuyé par l'honorable sénateur Murray, tendant à la deuxième lecture du Projet de loi S-4, intitulé: «Loi prolongeant la durée du brevet canadien n° 855,255».—*(L'honorable sénateur Langlois).*

N° 2.

28 mai—Deuxième lecture du Projet de loi C-52, intitulé: «Loi modifiant la Loi de 1971 sur l'assurance-chômage».—*(L'honorable sénateur Doody).*

N° 3.

28 mai—Étude du deuxième rapport du Comité permanent du Règlement et de la procédure, présenté au Sénat le 28 mai 1985.—*(L'honorable sénateur Molgat).*

N° 4.

24 janvier—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Bosa, attirant l'attention du Sénat sur les effets néfastes de l'usage du tabac sur les fumeurs et les non-fumeurs.—*(L'honorable sénateur Petten).*

N° 5.

5 décembre—Reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Riel, C.P., attirant l'attention du Sénat sur son passage à la Présidence du Sénat, ses expériences et ses recommandations au Sénat en conséquence.—*(L'honorable sénateur Riel, C.P.).*

N° 6.

14 mai—Reprise sur la motion de l'honorable sénateur Davey, appuyé par l'honorable sénateur Frith,

Que le Sénat autorise les arrangements nécessaires pour radiodiffuser et télédiffuser ses délibérations et celles de ses comités.—*(L'honorable sénateur Phillips).*

N° 7.

8 mai—Reprise du débat sur la motion de l'honorable sénateur Bonnell, appuyé par l'honorable sénateur Cottreau,

Que le Comité sénatorial permanent des affaires sociales, des sciences et de la technologie soit autorisé à faire enquête et